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Zápis z  2. schůze Osadního výboru Kojetín ze dne 1. 2. 2019 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, MUDr. Jakub Syrovátka, Stanislav Hrachovec, Antonie Štěpánková, Stanislav 

Holub, Ing. Lenka Zrníková, Jaroslava Holubová, Aleš Gajdošík, Jiří Holub, Antonín David  

Omluveni: Mgr. Dalibor Váhala 

Dnešního dne bylo projednáno:  

1) Jmenovité opravy na území k.ú. Kojetín u St. Jičína 

- Členové OV obdrželi podrobný finanční plán oprav na rok 2019. Podle priorit, sestavených na 

předchozí schůzi OV (příloha zápisu č.1) budou tyto dále projednány na individuálních setkáních předsedy 

OV s vedením města – termín předběžně 15.2.2019.  

- Prioritně bude prosazována rekonstrukce soc. zařízení v hospodě – obhlídka objektu s p. 

Frýdeckou zřejmě proběhne 14.2., termín bude upřesněn členům OV, vhodná účast členů OV. Současně 

požadovat prohlídku střechy hřiště a přístřešek – pro zajištění asfaltových pásů na opravu plášťů. 

- Z návrhu na opravy komunikací byl zatím zamítnut záměr opravy nad Čerťákem – komunikace ležící 

na pozemku par.č. 183 a 158/1 v k.ú. Kojetín u St. Jičína. Pozemky jsou v soukromém vlastnictví. 

Komunikace je veřejně přístupná pro motoristy a cyklisty (je zde oficiálně značena cyklotrasa) její současný 

stav není bezpečný. OV požaduje sdělení, zda-li je silnice evidována v síti místních komunikací. Pokud 

není evidována v MK, bude doporučeno majiteli pozemku zpevněnou plochu opravit nebo uzavřít 

z důvodu možné škody nebo zranění užíváním. 

- U akce dokončení ohniště na hřišti – požadavek na město ve věci dovybavení - odpadkový koš.  

- Zjistit možnost přenechání kamenů z výkopových prací přilehlé stavby, podle možností bude poté 

rozhodnuto o případném dotvoření plochy svépomocí. 

2) Příprava kulturních akcí 

- Do příští schůze OV bude zajištěna hudba na termín Hody – 7. 9. 2019 (p. Gajdošík) 

- Do příští schůze OV bude podán návrh na zajištění skákacího hradu na Dětský den 8. 6. 2019 

(MUDr. Syrovátka, Ing. Míček) 

3) Různé 

- Sečení pozemků v majetku města NJ – sečení je možné smluvně a za úplatu zajistit místními 

občany, město tímto požádalo o oslovení případných zájemců – trvá z předchozího  

- Autobusová zastávka na Čerťáku – oznámena závada- nesvítí osvětlení, řešeno p. Mrklovskou jako 

reklamace, výsledek zatím neoznámen. 

- Fungování MHD – návrhy na doplnění večerních - víkendových spojů lze prostřednictvím OV- trvá 

z předchozího, návrhy lze podat do schránky v čekárně. 

- Připomínka na potřebný ořez lípy pod Pikrit. mandlovci – v r. 2018 nebylo provedeno, stav trvá. 

- OV požaduje aktuální informaci o stavu revitalizace skládky. Preferuje odstranění oplocení a 

srovnání ploch, obnovení příkopy. – trvá z předchozího 

- Požadujeme kontaktovat Lesy ČR s dotazem ke stavu opravy nádrže Čerťák 

  



Osadní výbor Kojetín 
 

 

- Ve věci obnovy stávající aleje podél silnice na Kojetín jsou zjišťováni majitelé přilehlých pozemků, 

na plochách, kde by nebránily výsadbě inženýrské sítě a nedošlo k ovlivnění silniční dopravy (odstup od 

hrany silnice). Budou vytipovány vhodné úseky, zjištěny možnosti obnovy (vybrání vhodných částí náletů, 

popř. výsadba), pokus o předjednání s majiteli. Konzultace s Ing. Hůlovou o možnostech realizace. 

- Na základě připomínek občanů bydlících v blízkosti kapličky ve věci nadměrné hlučnosti (ranní 

zvonění v 6,00hod) bude plošně zjištěn členy OV názor mezi zainteresovanými spoluobčany ve věci např. 

upravení ranního zvonění.  

V  Kojetíně 1. 2. 2019  

Zapsala Ing. Lenka Zrníková 


